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Rada rodičů FZŠ prof. Otokara Chlupa, z. s. 
se sídlem Fingerova 2186/17, 158 00 Praha 5 Stodůlky 

IČ: 09446575 
spolek zapsaný ve spolkovém rejstříku vedeném Městským soudem v Praze, sp. zn. L 73801 

 

 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ RADY RODIČŮ  

 

Datum a čas konání: 24. září 2024, 17:30 hod. 

Místo konání: FZŠ prof. Otokara Chlupa 

Zasedání svolala: Aneta Janíčková, předsedkyně výboru Rady rodičů 

Přítomní:  21 delegátů nebo náhradníků dle prezenční listiny (příloha 1) 

Mgr. Bc. Andrea Kroftová – ředitelka školy, Jana Mrňková – 
ekonomka školy 

Ze 33 tříd má 21 tříd přítomného svého delegáta nebo náhradníka, 
tj. nadpoloviční většina, zasedání je usnášeníschopné. 

Třídy bez zastoupení: 4.D, 5.B, 6.A, 7.B, 8.B, 8.C, 9.B, 9.D 

Zapsala: Zuzana Vaňková 

Přílohy: 1. Prezenční listina s podpisy delegátů/náhradníků 
2. Prezentace ze zasedání 
3. Výroční zpráva s účetní uzavírkou  
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PROGRAM A VÝSLEDKY HLASOVÁNÍ 
 

 
1. ZAHÁJENÍ 

 
Zasedání zahájila předsedkyně výboru Rady rodičů Aneta Janíčková v 17:30 hod., sdělila počet 
přítomných, konstatovala, že zasedání je usnášeníschopné, navrhnula sebe za předsedu tohoto 
zasedání a Zuzanu Vaňkovu za zapisovatelku.  
 
Návrh usnesení: Rada rodičů volí předsedkyní dnešního zasedání Anetu Janíčkovou, 
zapisovatelkou Zuzanu Vaňkovou. 
Hlasováno:  Pro: 21 / Proti: 0 / Zdržel se: 0  
Usnesení přijato. 
 
 

2. INFORMACE ZE ŠKOLY 
 
Paní ředitelka Mgr. Bc. Andrea Kroftová se představila přítomným. Sdělila následující 
informace:  

 Nový systém pro školní družiny, systém BELLhop již funguje. 
DOTAZ: Bylo by možné zjisti funčnost kdy rodič čipne a paní vychovatelce se zobrazí 
odčipnuté díte ve frontě – například v momentě kdy jsou děti na obědě. 
Odpověď: Bude zjištěno vedením školy 
 

 Koumáci budou, termíny se rozešlou přes Edookit. Učitelky p. Kratochvílová, p. Pevná 
pro druhý stupeň. Témata budou: Nobel, povodně, zima, amazonka, tropicky deštný 
prales. 

 Výměna světel probíhá, nestihlo se v létě.  
 Fronty u vstupu do školy se již zmenšují. Děti se učí s novým systémem. Šlo o problém 

v nedodání kartiček ISIC, a zapomínání žáků, které již kartičky vlastní. Není umožněn 
vstup do školy bez identifikace.  

DOTAZ: Co mají dělat, když si dítě zapomene kartičku? 
Odpověď: Čekat až je zapíše recepční a vydá jim dočasný doklad totožnosti. 
 

 ZAHRADA: Otevíraní obálek proběhlo v pořádku, obálka přišla pouze jedna. Snažili 
jsme se snížit cenu, ale bylo to náročnější, protože by bylo nutné vypsat nový projekt, 
což je časově nereálné. Smlouva s dodavatelem byla podepsána a práce by měly být 
zahájeny 7.10.2024 

 Projekt Skutečně zdravá škola pokračuje, 52 učitelů dorazí na sraz a obhlídku a to 11.10. 
2024 

 Byla přijata dotace na školení učitelů, která je však poměrně náročná na vykazování a 
metodiku. Finanční prostředky se, ale použijí i na psychologa a sociálního pedagoga. 
Celkově se jedná o částku 5,2 mil. Kč. Dotace je možné t použít i na vybavení tříd. 
Učitelé mohou dotaci využít i na aktivity pro svou třídu, například školní výlet 
s podporou dotace (adaptační, naukový apod.) 

 Doučování je vypsané u učitelů a dítě se musí přihlásit přímo u svého učitele. (45 a 60 
minut doučování). Další informace budou zveřejněny v Edookitu. 

 Byla zavedena nová pravidla pro vstup do školy: systém turniketů nyní zabraňuje 
opakovanému vstupu do školy v tentýž den.  
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DOTAZ: Jestli je možné informovat rodiče o seznamu tříd dřív než 1.9.? 
Odpověď: Je to administrativně náročné, protože výstupy lze provádět až od 1.9.  
 
DOTAZ: Je možné udělat přístřešek pro koloběžky.  
Společnost Bezpečné do školy nabízí jeho realizaci zdarma.  
Odpověď: Zvažuje se.  
 
DOTAZ: Solární panely na střechu?  
Odpověď: Zřizovatel se k této záležitosti zatím na schůzkách nevyjádřil. Škola však uvažuje o 
vybudování výtahu, který je v současnosti prioritou.   
 
DOTAZ: Byla navržena možnost uspořádat přednášku pro pedagogy na téma „Agresor na 
škole“. Akce by byla vedena příslušníky Policie ČR. Zvažuje se návrh na spolufinancování ze 
strany RR. P. Hodík zašle nabídku.  
Odpověď: Dostali jsme podnět, abychom děti již víc nepřetěžovali. Zřizovatel nedoporučuje 
akci pro děti. Co se týče učitelského sboru, uvítáme.  
 
DOTAZ: Proč nejsou prvňáci spolu na jedné chodbě.  
Odpověď: Děti dědí třídu s učitelkou, která o stará o svou učebnu dlouhodobě.   
 
DOTAZ: Podle jakého klíče se rozdělují 5.třídy do 6. 
Odpověď: Podle speciální potřeb konkrétních dětí. A současně mají děti možnost si vybrat 
jednoho kamaráda, kterého preferují a škola na to přihlíží. Promíchání kolektivu má dlouhodobě 
pozitivní dopady, takže se nemusíte obávat.  
 
DOTAZ: Je nějaký postup, příkaz, ze školní jídelny na požadovanou částku předem určených 
měsíčních příspěvků.  
Odpověď: Ne. Všechno je možné sledovat na webu strava.cz nebo aplikaci. Rodiče si sami 
hlídají, kolik je nutné odeslat peněz. Mohou také posílat trvalým příkazem stejnou částku, a na 
konci roku se provede vyúčtování, přičemž zbytek peněz bude rodičům vrácen. Klíč je 
jednoduchý: jedná se o počet školních (bez volna a prázdnin) dní v následujícím měsíci krát 
cena jednoho oběda podle věku dítěte. Ceny jsou uvedeny na webu školy.   
 
DOTAZ: Zástupce prvních ročníků chtěli upozornit, že nebylo šťastné řešení vylepit na okna, 
které navazují na šatny dětí prvních tříd, seznamy kroužků.  
Odpověď: Škola to považuje za velice potřebné řešení. Není důvod k obavám, děti se nejvíce 
naučí již od prvního dne, hned za bránami dveří. Do budoucna se zvažuje vylepení fólie, aby 
se zvýšila bezpečnost dětí. V současnosti to bohužel působí jako výkladní skříň, co není příliš 
vhodné řešení. 
 
Paní Mrňová měla následující připomínky:  

 Platby jsou problémem v Edookitu, ale dosud se nepodařilo zjistit příčinu, proč se někdy 
platba spáruje a následně smaže, nebo se vyskytne nějaká chybka, která způsobí, že 
systém platbu nezaregistruje. Systém tedy vykazuje chybovost. Osobně však paní 
Mrňová všechny platby kontroluj a zdvořile nadále prosí o dodržování SS, VS a jména 
dítěte v poznámce. Platby se kontrolují jednou za týden. Loňský rok se opravovat 
nebude, byl návrh, že se vše smaže. Rodiče ale potvrdili, že zůstal v historii min. roku 
a navrhli to takhle již nechat.  

 Družina se bohužel špatně zapisuje do systému. Je třeba upozornit rodiče, že občas 
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platba zůstane nezaregistrovaná – ze systému nezmizí.  
 Co se týče příspěvku na radu rodičů: QR kód bude posílán jednotně všem rodičům a 

všem dětem.  
DOTAZ: Paní Fridrichová (zástupce 5.D, 3.B) navrhla sepsat problémy a odešle přímo na 
Unicorn. 

 
 
 

3. FINANCE 
 
Účetní závěrka pro školní rok 23/24 

 Závěrku, kterou připravila pokladní spolku Lenka Neuvirtova (viz výroční zpráva) 
představila Zuzana Vaňková. Nebyly zjištěny žádné chyby ani nedostatky. 
 

Návrh usnesení: Rada rodičů schvaluje předloženou účetní závěrku.  
Hlasováno – Pro: 16 / Proti: 0 / Zdržel se: 5  
Usnesení přijato. 

 
Stav konta a platby členských příspěvků 

 členský příspěvek 500,- Kč (minimální doporučená výše) 
 Stav konta k 24. 9. 2024 je 591 873,69 CZK (z toho 509 147 CZK na spořícím účtu).  
 platby pomocí QR kódu (bude zaslán v průběhu týdne) nebo pomocí VS dítěte na č.u. 

RR. 
 
Čerpání rozpočtu na školní rok 23/24 

 Rozpočet s komentářem předložila Zuzana Vaňková. 
 Došlo k navýšení běžných výdajů hlavně z důvodů, že letos máme 4 deváté třídy. 
 Dále došlo k přesunutí částky na sociální fond do stálých výdajů vzhledem k narůstající 

poptávce. 
 

Návrh usnesení: Rada rodičů schvaluje předložený rozpočet na školní rok 2023/2024  
Hlasováno – Pro: 21 / Proti: 0 / Zdržel se: 0 
Usnesení přijato. 

 
Sociální fond 

 Stav k 31. 7. 2024: 35 934,70 Kč 
 Nejběžnější výdaje v minulém školním roce byly na obědy, a to v částce 11 012 Kč a 

školy v přírodě v částce 17 100 Kč. 
 V minulém roce byly výdaje 28 112 Kč a příjmy 9 050 Kč (bez dotace 50tisíc od RR). 
 Do sociálního fondu je možné platit s VS 999 (na webu i nástěnce školy jsou QR 

kódy) 
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4. NAŠE ČINNOST 
 

Zahrada  

 Z řad rodičů je do komise pro zahradu zvolena paní Rakoušová a páni Malinský a 
Hodík. Na otevíraní obálek pro projekt nádrže se zúčastnili a zkontrolovali projekt. 
Vše bylo v pořádku. Momentálně čekáme na výsledek stavby. Naším cílem je pomoci 
při realizaci všech prvku ze studie, ale největším zájmem je dopracovat se k výstavbě 
venkovní učebny. Škola teď vyhrála další dotace na příbuzné části tomuto projektu, a 
to na přestavění betonového plácku, kterou nejvíc využívají družiny a dotaci na 
projekt „voňavá zahrada“ Zatím vše v procesu, více informací se dozvíme na příštím 
setkání.  

Oborové dny  
 

 Nabídka od paní Rakoušové, z řad rodičů na přednášku od firmy LIFER (nezisková 
organizace). Organizace se zaobírá přednáškami na různá témata (sexuální výchova, 
finanční gramotnost, digitální gramotnost apod.)  

 Zvažujeme pozvat firmu na únorové zasedání, případně dřív. A zkonzultovat detaily.  
 Nabídka: Pavla Rakoušová pošle na mail RR. 
 Nemuselo by se ale jednat jen o přednášky v rámci OD, uvidíme podle nabídky. 

 
Skupina Jídelna 
 

 Hledala se skupinka rodičů, která by se znovu podílela na problému týkajících se 
jídelny.  

 Přihlásili se zatím dvě maminky a to P. Rakoušová, ze 4. B a paní Veselá, ze 8. A. 
 Vyslechli jsme si tip na školení, které absolvovala kuchařka ze ZŠ Mohylová. Podstata 

je ukázat, jak dělat věci lépe, a ne poukazovat na to, co se dělá špatně.  
 Myslíme, že nejlepší bude udělat si menší průzkum a poprosit o informace od dětí.   
 Vedoucí kuchařka je teď nová, a nechceme být na obtíž, ale rádi bychom byli 

nápomocní.  
 

Žákovské granty 
 Vznikl dotaz, že bychom měli více informovat o grantech, 8. A neměla žádné 

informace o této možnosti. Spolu s touto zprávou rozešleme informaci znovu také na 
vedení školy a požádáme o distribuci učitelům. Současně je možné napsat přímo do 
mailu rodičům, že tato možnost existuje. Myslíme si, že je důležité zdůraznit, že 
garantem projektu nemusí být pouze člen učitelského sboru, ale může to být také rodič.  

 

Jarmark 
 Návrh na změnu termínu na leden jako novoroční setkání. 
 Nebo můžeme změnit na setkání, které nebude spojeno s Jarmarkem, a vytvořit tak 

nové pojetí pouze pod záštitou RR. 
 

 
  



 

 6 

5. PŘÍŠTÍ ZASEDÁNÍ RADY RODIČŮ 
 
Datum příštího zasedání předběžně stanoven na 25.2.2024.  
 
 
 
 
 
 
Zasedání skončilo v 19.55 hod.  
 
V Praze dne 24. září 2024 
 
 
 
 
 
………………………………    ……………………………….. 
Zuzana Vaňková     Aneta Janíčková 
zapisovatelka       předsedkyně zasedání 
 
 
 
 
KONTAKTY RADY RODIČŮ 

Emailová schránka: radarodicuchlupovka@gmail.com 

Předsedkyně: Aneta Janíčková 

Tajemnice: Zuzana Vaňková 

Pokladní: Lenka Neuvirtová  

Pracovní skupiny:  ZAHRADA – Jana Knappová 
KOUMÁCI – Jana Panochová 
JÍDELNA – Lenka Veselá a Pavla Rakoušová 

Webové stránky: https://radarodicuchlupovka.cz 

 

BANKOVNÍ ÚČET: 
Číslo účtu: 

VS: 
VS sociální fond: 

 
2401865258/2010 
Viz Edookit/ŽK 
999 

 


